



Schweißing Horse by Prof. Jürgen Goertz



Europe's mechanical manufacturing experts for individual construction

Europe's biggest contract manufacturer has been extremely successful for five generations. What started very small in 1885, is a top business with 350 employees today. Welding, machining, varnishing, assembling: KINKELE is the right partner for individual construction in the field of mechanical engineering.

TEXT: MARLENA STRACKE | PHOTOS: KINKELE

Locksmith Stefan Kinkele founded his company KINKELE in Ochsenfurt in 1885. Today, five generations later, Kurt Kinkele is successfully leading the family business, which has firmly established itself in the international engineering sector.

"We offer almost everything to do with mechanical manufacturing," says Kurt Kinkele. "From welding and machining to varnishing and installing, at KINKELE anything is possible and our focus lies on our client's wishes."

"With 350 employees we are Europe's biggest contract manufacturer," Kurt Kinkele adds. "That means we realise our

customers' constructions and products, advise regarding production and help with the details of the blueprints. We offer contract manufacturing and we can produce everything ourselves with top quality and always on time. KINKELE does not have an own product and won't have one in the future. Our customers' know-how is safe with us."

From the drawing until the launch, KINKELE accompanies clients from a range of industries: "We produce components or entire machines and take on large projects with the necessary construction support." Over the decades, KINKELE has built a solid, comprehensive portfolio

and can be very proud of its hard-earned expertise.

KINKELE is mostly of interest to companies without a production site or those experiencing a capacity bottleneck. Customers who are looking to produce a prototype, a pilot series or an unusual product, should look no further. KINKELE is the reliable partner for high-quality manufacturing.

"In order to offer the best prices and top quality to our customers, our company has to be fully utilised long-term and we are hence mastering new challenges," says Kurt Kinkele. "Complex projects have become an important part of who we are, and in the future we want to strengthen that segment further so we can plan long-term and increase our popularity in our sector even more. We want to be the company with the best engineering expertise in Europe." And that point in time is most certainly not a long way away.

Europas Experten für Einzelfertigung im Maschinenbau

Seit fünf Generationen ist Europas größter Auftragsfertiger bereits auf der Oberholspur. Was 1885 klein begann, ist heute ein Top-Unternehmen mit 350 Mitarbeitern. Schweißen, Zerspanen, Lackieren, Montieren: KINKELE ist der richtige Partner für Einzelfertigung im Maschinenbau.

Schlossermeister Stefan Kinkele gründete im Jahr 1885 seinen Betrieb KINKELE in Ochsenfurt. Heute, fünf Generationen später, leitet Kurt Kinkele den Familienbetrieb, der sich im internationalen Maschinenbausektor fest etabliert hat.

"Wir bieten fast alles an, was mit dem Thema Fertigung im Maschinenbau zu tun hat", erklärt Kurt Kinkele. "Von Schweißen, Zerspanen, Lackieren bis zu Montieren, ist bei KINKELE alles möglich und der Wunsch des Kunden steht im Zentrum der Arbeit."

"Wir sind mit 350 Mitarbeitern Europas größter Auftragsfertiger", fügt Kurt Kinkele hinzu. "Das heißt wir realisieren die Konstruktionen und Produkte unserer Kunden, beraten in der Fertigungsfrage und helfen gegebenenfalls bei

der Ausarbeitung der Werkstattzeichnungen. Wir bieten die Dienstleistung Auftragsfertigung an und können alles aus einer Hand in bester Qualität absolut termingerecht liefern. KINKELE hat kein eigenes Produkt und wird auch in Zukunft keines haben. Das Know-How unserer Kunden ist bei uns sicher."

Von der Zeichnung bis zur Inbetriebnahme begleitet KINKELE seine Kunden in einer Reihe von Branchen: "Wir stellen Bauteile her oder ganze Maschinen auch mit Inbetriebnahme und übernehmen natürlich auch große Projekte mit der nötigen Konstruktionsunterstützung." So ist über viele Jahrzehnte ein solider, umfangreicher Erfahrungsschatz entstanden und die Firma KINKELE kann stolz auf ihr hart erarbeitetes, fundiertes Fachwissen sein.

Interessant ist KINKELE vor allem für Firmen ohne eigene Fertigung oder solche, die einen Kapazitätsengpass haben. Auch Kunden, die einen Prototyp, eine Nullserie oder ein ausgefallenes Produkt fertigen möchten, sind bei KINKELE an der richtigen Adresse. Mit KINKELE finden Sie einen zuverlässigen Partner für qualitativ hochwertige Fertigung.

"Um unseren Kunden beste Preise und Qualität anbieten zu können, müssen wir unseren Betrieb langfristig gut auslasten und uns immer neuen Herausforderungen stellen", sagt Kurt Kinkele. "So haben sich komplexe Projekte in den letzten Jahren zu einem wichtigen Segment entwickelt. Diesen Weg wollen wir in der Zukunft noch stärker gehen um langfristiger planen zu können und unsere Bekanntheit in der Branche weiter zu steigern. Wir wollen die Firma mit dem besten Fertigungs-Know-How in Europa sein." Und bis dahin ist es sicherlich kein weiter Weg mehr.

www.kinkele.de



Luftbild von Kinkele

